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Jednání svoláno pozvánkou prostřednictvím e-mailu dne 1. října 2024 

Přítomni viz přiložená prezenční listina 

Přílohy:  Pozvánka 

  Podněty od p. Pavla Zlatohlávka I. a II. (přiloženo k pozvánce) 

  Podněty od p. Jiřího Knížka (přiloženo k pozvánce) 

  Podněty od p. Jana Jandourka (přiloženo k pozvánce) 

  Podněty od p. Aleše Vejšického (přiloženo k pozvánce) 
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1. Úvod 

Jednání zahájil Pavel Saic, přivítal přítomné, poděkoval za účast.  

Schválení programu 

Schválený program: 

1. Úvod 

2. Organizační záležitosti 

3. Prezentace podnětů Ing. Pavel Zlatohlávek – nově zařazený bod 

4. Diskuze k náplni činnosti komise 

5. Plán práce komise 

2. Organizační záležitosti 

Pavel Saic seznámil členy komise se způsobem fungování komise a její náplní.   

Jednání bude svoláváno písemně prostřednictvím e-mailu. Součástí pozvánky bude odkaz na on-line 

připojení k jednání. Bude-li možno, bude preferována varianta setkání v sídle ČTS, kde bude možnost 

připojení on-line. Členové se jednání zúčastní buď osobně nebo on-line, a to dle svého uvážení.  

Byly rozdány kontakty na členy komise. 

Komunikace ve věcech podnětů, návrhů a podobně bude přes jeden zdroj „saic@email.cz“, aby bylo 

zajištěno ucelené předkládání dokumentů. Následně budou dokumenty rozeslány členům komise 

v jednom balíku. 

mailto:saic@email.cz
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Zápisy z jednání budou uveřejňovány na webu ČTS. 

Pro projednávané materiály bude zřízeno úložiště, kam budou mít přístup členové komise pod heslem. 

Komise bude přijímat podněty od veřejnosti pouze v písemné formě, které budou obsahovat název 

řešené problematiky, konkrétní návrh řešení a zapracování do příslušných předpisů a budou 

argumentačně podloženy.  

První filtrace podnětů proběhne na úrovni koordinátora komisí, který s podněty komisi seznámí 

a následně bude rozhodnuto, zda budou podněty projednány či nikoliv, případně zda se některý z členů 

komise podnětu ujme a dopracuje ho do požadované podoby.   

O možnostech podávání podnětů budou informováni kontaktní osoby klubů.   

3. Prezentace podnětů Ing. Pavel Zlatohlávek 

Pavel Zlatohlávek osobně prezentoval písemně zaslané podněty týkající se sportovně-technických 

předpisů a dalších oblastí. Zejména upozornil na některé, z jeho pohledu, zásadní body. Zjednodušení 

penalizačního řádku, 5tidenní penalizační lhůta je neúčinná. Klasifikace zahraničních akcí, převod bodů 

by měl být automatizovaný nikoliv ruční zadávání. Reorganizace ligových soutěží s cílem počet družstev 

v 1. lize 8. Prezentace trvala 15 minut. 

Komise podněty přijala a bude se jimi zabývat. Pavel Saic upozornil, že podněty zasahují i mimo 

kompetence STK, ty budou řešeny příslušnými orgány. 

4. Diskuze k náplni činnosti komise 

Pavel Saic odkázal na statut komise, který definuje náplň a kompetence komise. Zejména pak články 3 

a 4. 

Přítomní členové komise dostali prostor k prezentaci svého pohledu na činnost komise. Všichni členové 

komise se vyjádřili. 

Tomáš Trsek Kladně hodnotím podněty Pavla Zlatohlávka. Řada uvedených podnětů je potřeba 
řešit, zejména systém ligových soutěží. 

Jan Zlesák Organizace soutěží družstev, úprava řádů a pravidel. Změny směřovat k atraktivnosti 
pro hráče a rodiče s ohledem na konkurenci mezi ostatními sporty. 

Jiří Kovářík Souhlasím s předřečníkem. Rozpracovávat návrhy z veřejnosti, lidí z praxe. Je dobře, 
že podněty veřejnosti jsou. Věcí ke změně je spousta. 

Věra 
Zasadilová 

Souhlasím s předřečníky. Považuji za dobré sjednotit, sladit pravidla a řády ve všech 
oblastech. Dát do souladu soutěže, sjednotit počty hráčů. Řešit počty přihlášených 
turnaj. Impuls od shora na kraje. 

Filip Háva V první řadě chci vyzdvihnout ideální složení komise, které zaručuje kvalitní práci. 
Podnětů k řešení mám poměrně dost.  

Ivo Šilhánek Souhlasím se vším, co bylo řečeno. Je potřeba širší pohled na problematiku. Rád 
bych stanovil, co je v kompetenci ČTS a co v kompetenci oblastních svazů, preferuji 
určitou autonomii oblastních svazů. 90 % věcí funguje, je v pořádku a je funkčních.  
Jsem proti revolučním změnám. Proto doporučuji eliminovat zásadní změny. 
K podnětům veřejnosti – odfiltrovat nekonkrétní podněty a zabývat se podněty, které 
obsahují konkrétní řešení a argumentaci, nikoliv pouze „výkřiky“. Nedoporučuji 
přijímat změny pro sezónu 2024/2025. Zásadní změny od sezóna 2025/2026. Změny 
nejprve připravit a spustit. 
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Jiří Rejlek Úplně nesouhlasím s odložením změn na sezónu 2024/2025. Něco lze řešit hned 
nebo od jara. Jinak souhlasím se vším, co zde bylo řečeno. 

5. Plán práce komise 

Přítomní členové komise se vyslovili k plánu práce komise ve smyslu řešené problematiky.  

Jméno Navrhovaná agenda k projednání 
Jiří Rejlek Přihlašování na turnaje a penalizace – úprava pravidel 

Pro VK baby a mini zavést švýcarský systém 
Ivo Šilhánek Provázanost TMK a STK z hlediska soutěží 
Filip Háva Položil otázku: „Je něco, co hoří?“ Pokud ano, směřovat první změny již na zahájení 

zimní sezóny 2025 
Bodové ohodnocení za prohru 
Pravidla přihlašování na turnaje (zavedení dvojnásobného startovného při pozdní 
přihlášce obligatorně) 
Založit soutěže DC a BJKC do 14 let 
Pevný termín uzavření CŽ žebříčků (včetně mezinárodních akcí), u dorostenců 
rozšíření ze 150 místa na 200 místo ITF 
Přehodnocení bodové tabulky u turnajů třídy „B“ a nižší 

Věra 
Zasadilová 

Pouze položen dotaz viz níže 

Jiří Kovářík Zrušení pevných kategorií 
Výběr startovného na turnaji předem (zapracovat do řádů alternativně) 

Jan Zlesák Prioritně projednat „červené body“ z podnětů Pavla Zlatohlávka  
Systém 1. ligy, maličko jiný pohled než navrhované řešení Pavla Zlatohlávka 
1. liga dlouhodobá soutěž  
Reagovat na situaci v poměru H/D, který je ½ na ½ a začít přemýšlet o soutěžích 3+3  

Tomáš Trsek 1. liga-termíny, systém soutěže 
Přepočet žebříčkového umístění zahraničních hráčů a přepočet bodů ze zahraničních 
turnajů 
Bodové ohodnocení za první kolo na turnajích třídy „C“ 
V soutěžích baby a mini ponechat volnost v systému organizace soutěží na oblastech, 
které jsou schopny lépe reagovat na potřeby svých klubů 

 

Jiří Rejlek vznesl dotaz proč nejdou editovat údaje u turnajů třídy „E“. Řešení: Pavel Saic položí dotaz 

administrátoru IS ČTS a pokud bude možné úprava IS se realizuje. 

Ivo Šilhánek vznesl dotaz, kdo bude řešit soutěže VK baby a mini. Zda STK nebo TMK. Řešení: Bude 

projednáno i na TMK a na příštím jednání komise se k problematice komise vrátí. Obecně TMK 

doporučuje speciální metodiku pro tenis dětí do 9 let věku. Je otázka, zda k metodice patří forma soutěží.   

Věra Zasadilová vznesla dotaz na realizaci ve VK baby – střední kurt oranžová úroveň. Odpověď: 

„k systematické změně baby a mini tenisu jejich rozdělením na 3 úrovně zatím nedošlo“. 

Komise konstatovala, že zásadní změny, vzhledem k náročné problematice, je vhodnější projednávat za 

osobní přítomnosti, s cílem zajištění živé diskuze. 

V souladu s Čl. 6 odst. 2 statusu komise, komise  
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a) pověřuje Pavla Saice k vypracování rozpočtu na rok 2025, který bude tvořen zejména náklady 

na cestovné členů komise na jednání 

b) předložení plánu práce na rok 2025, který reflektuje body uvedené v diskuzi k náplni činnosti 

a navrhovanou agendu k jednání.  

6. Uložené úkoly: 

Úkol Uloženu komu Termín 
Připravit návrh na změnu řádů 
1) Pevná kategorie turnajů třídy „C“ a okr. přeborů 
2) Bodování prohraných utkání 
3) Zařazení hráčů a hráček na CŽ při získání alespoň jednoho 
bodu v soutěžích jednotlivců i družstev 

Filip Háva 21.10.2024 

Zjistit, zda lze editovat data u turnajů třídy „E“, případně 
požádat o úpravu, aby editace byla možná. 

Pavel Saic ihned 

Projednat s TMK ČTS průnik v organizaci soutěží kategorie 
baby a mini 

Pavel Saic na jednání 
TMK 

Rozpracovat navrženou agendu Každý předkladatel zaslání návrhů 
do 19.11.2024 

Příprava na projednání doručených podnětů Členové komise do příštího 
jednání 

Předložit VV ČTS plán práce a plánovaný rozpočet na rok 2025 Pavel Saic do 10/2025 
Informovat zástupce klubů o možnostech podávání podnětů 
k STK 

Pavel Saic do 25.10.2025 

 

7. Termín příštího jednání 

Termín příštího jednání je stanoven na 27.11. v 9,30 v sídle ČTS. Předpoklad delšího jednání z důvodu 

množství projednávaných podnětů. 

 


